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Jaarstukken

1. Op pagina 13 van de jaarstukken schrijft u dat ten aanzien van de Gemeentegrot in het 
voorjaar van 2020 het contract tussen BV Limburg en Exploitatiemaatschappij Polfermolen 
BV (exploitant grot) afloopt. Daartoe is een onderzoek ingesteld naar het toekomstscenario 
van de grot. Dit toekomstscenario wordt besproken in de  DNA-sessie  en de visie over 
Valkenburg-west. Wanneer kunnen we deze visie verwachten? Wat gebeurd er in de 
tussenliggende periode ten aanzien van de exploitatie van de grot?

2. Op pagina 14 van de jaarstukken geeft u in relatie tot toeristische heffingen de 
beleidsindicatoren `functiemenging´ en ´vestegingen van bedrijven´. Kunt u uitleggen wat 
deze indicatoren ons zeggen? Dit uiteraard in relatie tot de toeristische heffingen.

3. Op pagina 17 van de jaarstukken geeft u aan de evenementen als 75 jaar bevrijding, 
Veteranen Ek en schutterstreffen te willen steunen en daarvoor een bedrag van 115.000 
euro in te zetten waarvan 70.000 euro structureel doorwerkt. Kunt u aangeven welk deel van 
dit bedrag in 2019 daadwerkelijk is benut? 
Kunnen wij vanwege corona concluderen dat er voor het jaar 2020 70.000 euro vrijvalt nu 
evenementen niet doorgaan?

4. Op Pagina 19 van de jaarstukken geeft u aan voor 4.184.617 aan baten Economische 
promotie te hebben gehad. Kunt u aangeven hoe deze baten tot stand zijn gekomen, met 
andere woorden waaruit bestond de opbrengst? IS dit bijvoorbeeld verkoop van 
gemeentelijke merchandise?

5. Pagina 21 en 22 van de jaarstukken belichten het thema optimalisatie uitvoering re-
integratie en participatie. In dit kader meld u dat meer mensen in beweging zijn gekomen en 
meer mensen hun weg op de arbeidsmarkt hebben gevonden. Hierbij lezen we in de tabel 
dat de realisatie in 2019 zelfs hoger was dan de ambitie. Volgens onze constatering was er 
nog geen beweegmakelaar actief in 2019 en toch werd dit succes geboekt. Kunt u uitleggen 
waarom de inzet van een beweegmakelaar vanaf 2020 toch aan te raden is?

6. Pagina 30 van de jaarstukken gaat in op het muziekonderwijs en de veranderde constructie 
(niet langer via Kumulus). Kunt u aangeven of het aantal leerlingen dat muziekonderwijs in 
2019 kreeg gedaald, gestegen of gelijk gebleven is aan de aantallen zoals deze er waren bij 
Kumulus?

7. Pagina 31van de jaarstukken  laat een tabel zien met beleidsindicatoren binnen het Sociaal 
Domein. 
Kunt u aangeven waarom de indicatoren 4,9,12,13,14 en 15 hoger liggen dan het landelijke 
gemiddelde?
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8. Op pagina 24 van de jaarstukken schrijft u dat er een sociaal kernteam 
gevormd is met een viertal organisaties. Kunt u aangeven welke 
organisaties dit zijn? Zijn dit de organisaties die op pagina 25 
beschreven worden als het sociaal team 2.0? En is er bij het vormen van 
het nieuwe sociaal team specifiek gekeken naar de behoefte (qua expertise)  binnen onze 
gemeente 

9. Speerpunt 26 wmo/ouderen/participatiewet: iedereen doet mee. 
Op pagina 37 van de jaarstukken geeft u aan dat er invulling aan dit speerpunt is gegeven 
door projecten als "dichter bij huis" en ondersteuning aan het taalcafé en 
activiteitengroepen zoals FOCUS en POWER. Kunt u een schatting geven van het aantal 
migranten dat deze projecten bezoekt, weten zij de weg te vinden naar deze initiatieven?

10. Speerpunt 27 wsw'ers ondersteunen. 
Op pagina 38 schrijft u dat u het onderwerp gelijke arbeidsvoorwaarden voor wsw'ers op 
sociale werkplekken heeft aangekaart maar dat er vooralsnog geen nieuwe ontwikkelingen 
zijn. Kunt u aangeven hoe u hier in de toekomst aandacht voor wilt blijven vragen? 

11. In 2019 zijn het gemeentehuis en de gemeentewerf voorzien van zonnepanelen. Wat is hier 
het te verwachten rendement? Worden ook andere gebouwen uit onze vastgoedportefeuille 
voorzien van zonnepanelen?

12. Kunt u aangeven waarom de demografische druk alsmede de woonlasten voor 
meerpersoonshuishoudens in onze gemeente hoger liggen dan het landelijke gemiddelde 
(Zie p 48 jaarstukken) Hoe denkt u deze situatie te beteugelen?

13. U schrijft in de jaarstukken dat u het Berkelpein wilt ombouwen tot een “Leefplein” kunt u 
dit begrip nader definiëren?

14. U geeft in de jaarstukken aan dat de verkeerswerkgroepen sibbe en vilt elk 10.000 euro 
hebben gekost. Kunt u deze bedragen nader definiëren. Wat is er met behulp van deze 
gelden gerealiseerd? 

15. Voor grondexploitatie was in 2019 271.898 begroot de realisatie is echter 490.038 hoe 
verklaart u dit verschil?

16. Kan het % externe inhuur worden gedrukt door bijvoorbeeld mensen met een 
uitzendcontract zelf in dienst te nemen?

17. In 2019 was -670.904 begroot voor het taakveld Bestuur (raad-en commissies, college etc.) 
het resultaat bedroeg echter -729.099 hoe verklaart u dit verschil?

18. In 2018 bedroegen de overige personeelskosten zoals reis- en verblijfskosten 255.061 euro 
nu meld u hier een bedrag van maar liefst 398.714 hoe verklaart u deze grote stijging? 
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19. In 2018 gaf de gemeente voor de taak verzekeringen 72.527 uit in 2019 
meld u een bedrag van 93.675 hoe verklaart u deze stijging ? 

20. De risicoparagraaf meld een aanzienlijk risico voor Croix de Bourgogne 
en voor exploitatie kerstmarkt grot. U geeft aan dat deze risico’s worden berekend door 
impact x kans. Kunt u aangeven of de hoge scores  bij de kerstmarkt en Croix toe te dichten 
zijn aan een hoge impact of een hoge kans ? 

21. Alle financiële kengetallen vallen in categorie A, het minst risicovol, met uitzondering van de 
belastingcapaciteit deze valt in C. Kunt u aangeven hoe dit komt?

22. Paragraaf 2.6 van de jaarstukken somt alle aan de gemeente verbonden partijen op. 
Kunt u een inschatting maken van de extra kosten die deze partijen maken in het kader van 
Corona en is het de verwachting dat deze extra kosten in 2020 aan de deelnemende 
gemeenten worden doorbelast? 

Kadernota

23. Kunt u een indicatie geven van de hoogte van de overige bijstellingen in het Sociale Domein? 

24. U geeft aan dat het contract groen en reiniging moet worden bijgesteld.
Kunt u een indicatie geven van de hoogte van deze bijstelling? 

25. U geeft aan dat er dit voorjaar een weginspectie heeft plaats gevonden. Daaruit blijkt dat 
met beschikbare middelen het wegenonderhoud niet op pijl kan worden gebracht. 
Kunt u aangeven of uit de inspectie wegen zijn gekomen die  zo urgent moeten worden 
aangepakt dat uitstel eigenlijk niet verantwoord is? Zo ja, wat bedragen de kosten? Bent u 
bereid dit urgent onderhoud eenmalig uit te voeren door uit de reserve te putten? 

26. Op pagina 4 van de kadernota geeft u een overzicht van financiële gevolgen Corona. 
Kunt u hierbij ook de vermindering van huuropbrengsten alsmede vermindering inkomsten 
parkeergelden opnemen? 

26.1. Waarom maakt u de keus om laatstgenoemde onder de egalisatiereserve 
parkeerexploitatie en niet onder de Corona reserve te laten vallen?  

27. U schrijft in de kadernota: “Voor het parkeerdek van de supermarkt op het Walramplein is 
vanuit het verleden een constructie ontstaan tussen de gemeente, de exploitant van de 
supermarkt en een derde partij die eigenaar is van het pand en van het parkeerdek. Deze 
constructie is in het voorjaar van 2020 beëindigd. Als gevolg hiervan mist de gemeente de 
structureel geraamde huuropbrengsten van € 65.000 per jaar. Tegenover deze opbrengsten 
stond een verplichting aan onze kant voor het uitvoeren van onderhoud aan het parkeerdek. 
Deze onderhoudskosten zijn echter niet opgenomen in onze begroting. Dit leidt ertoe dat we 
voor het volledige bedrag van € 65.000 een aanpassing in onze begroting moeten doen. Het 
college zal bij het opstellen van de begroting 2021 dekkingsvoorstellen opnemen voor het 
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bedrag van € 65.000”. Wij zetten hier vraagtekens bij vervalt bij 
beëindiging van betreffende constructie niet onze onderhoudsplicht? 
Wij ontvangen immers ook geen huuropbrengsten meer. Graag nadere 
tekst en uitleg? 

28. de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed wil een onderzoek voor ons financieren waar 
maatregelen uit volgen die wij als gemeente kunnen uitvoeren om de Vuursteenmijn veilig 
en toekomstbestendig te houden. Om op dit onderzoek te anticiperen stelt u voor dat de 
gemeente vast een vooronderzoek doet. Dit vooronderzoek moet door de gemeente zelf 
gefinancierd worden. Kunt u uitleggen waarom het college deze afweging maakt? We krijgen 
immers gratis een onderzoek aangeboden door de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed. 
Kunnen de gelden die benodigd zijn voor het vooronderzoek niet beter worden ingezet voor 
het onderhoud van de Vuursteenmijn? 

29. U stelt voor een extra parkeerautomaat op de kop Cauberg te realiseren. Waarom deze 
investering via bestemmingsreserve dekking kapitaallasten en niet via egalisatiereserve 
parkeerexploitatie? 

30. U wilt 10.000 euro vrijmaken voor bestrijding overlast invasieve soorten. Kunt u het begrip 
invasieve soorten nader definiëren? 


